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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb 825001-7368 den 12 oktober 2021, Kolmården. 

 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Niklas Strand, Ulrika Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 14 september och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin är i balans,  

31.000 finns på kontot 

Klubben har 189 medlemmar 
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§ 7 STATUSRAPPORT 

Bangrupp 

Lite grus lades på innan banorna stängdes. Vi har sand till våren, men det behöver köpas in mera. Lilla banan 

är fortfarande öppen. 

 

Vattengrupp 

Tobias beställer avstängning av vattnet. Spridarna ser bra ut. 

 

Renovering 

Målar taket i hallen under vintern.  

Styrelsen håller ögonen öppna om det finns en bod till salu i närområdet. 

 

Skyttepaviljong 

Vi väntar på att skytteklubben ska höra av sig till oss. 

För att underlätta för alla så måste tennisklubben äga ”skyttepaviljongen.” 

 

§ 8 SPONSRING 
Olle tittar på alternativ på sponsringsavtal. Ska vi ha flera olika nivåer på sponsring? 

 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
Jimmy tar fram nya vepor. ”Välkommen till KTK” 

Nästa möte diskuterar vi om vi ska ha en klubbfest i samband med banöppning 2022. 

 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 7 december  kl 19.00 i klubbhuset. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 


